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Betreft: Strafdossier ex-gedeputeerde Hooijmaijers Memo 

Met deze memo worden Gedeputeerde Staten geïnformeerd over de 

stand van zaken rondom het strafdossier van ex-gedeputeerde 

Hooijmaijers. Met deze informatie kan tegemoet worden gekomen aan 

de verschillende toezeggingen die door Gedeputeerde Staten en/of de 

voorzitter van Provinciale Staten zijn gedaan. 

Aanleiding en context 

Om de provinciale belangen op een goede wijze te kunnen behartigen 

heeft de provincie zich na de regiezitting op 18 oktober 2012 tegen ex-

gedeputeerde Hooijmaijers, als benadeelde partij, gevoegd in het 

strafproces. Op 30 oktober 2012 hebben Gedeputeerde Staten een 

eerste analyse van het strafdossier ontvangen en op 27 november 2012 

(99012/103330) is door het college een nadere analyse besproken. 

Tijdens laatstgenoemde vergadering is besloten dat het onderwerp 

terugkomt in het college na afronding van de gesprekken met ABN 

AMRO, Ballast Nedam, Cobraspen, SADC en het Ontwikkelingsbedrijf 

NHN. 

Vervolgens heeft het college van Gedeputeerde Staten in zijn brief aan 

Provinciale Staten van 13 december 2012 (99012/103330) aangeboden, 

het presidium (gelet op de vertrouwelijkheid) mondeling te informeren 

over de hoofdlijnen van de interne analyse van het strafdossier. 

Op 4 februari 2013 heeft het presidium de voorzitter van Provinciale 

Staten verzocht de fractievoorzitters, onder geheimhouding, informatie 

te verstrekken in het geval en voor zover de geheime interne analyse 

van het strafdossier van ex-gedeputeerde Hooijmaijers raakt aan de 

volksvertegenwoordigende, kaderstellende of controlerende rol van 

Provinciale Staten.  

Tijdens het vragenuur van het presidium van 3 juni 2013 is ten slotte 

gemeld dat het presidium naar verwachting in september 2013 door de 

voorzitter in beslotenheid kan worden geïnformeerd over de interne GS-

analyse van het strafdossier van ex-gedeputeerde Hooijmaijers. 

Bijlage 1 1.
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1. Gesprekken met verbonden partijen en als verdachte 

aangemerkte partijen in het strafdossier 

Met een aantal bedrijven die voorkomen in het strafdossier van ex-

gedeputeerde Hooijmaijers onderhoudt de provincie nog steeds relaties. 

Het college van Gedeputeerde Staten is met deze bedrijven in gesprek 

getreden over de borging van integriteit. Concreet gaat het om de 

bedrijven ABN AMRO Bank (rechtsopvolger van Fortis Bank Nederland), 

Ballast Nedam en Cobraspen. 

 

Ballast Nedam 

Bijgevoegd is het door Ballast Nedam goedgekeurde gespreksverslag 

tussen de bestuursvoorzitter en de Chief Compliance & Risk Officer van 

Ballast Nedam en de commissaris van de Koning en de algemeen 

directeur van de provincie Noord-Holland.  

 

Begin dit jaar heeft Ballast Nedam van de provincie een opdracht 

gegund gekregen (N235-N247 Bereikbaarheid Waterland). Na een 

integriteitsonderzoek in het kader van de Wet Bibob zijn aan deze 

opdracht extra voorwaarden verbonden, waaronder het inzichtelijk 

maken van de werking van het integriteitsbeleid van Ballast Nedam en 

de wijze waarop het bedrijf maatregelen neemt om het risico op 

strafbare gedragingen te beperken. 

 

Naar aanleiding van het gesprek met de commissaris van de Koning en 

de algemeen directeur en de door de provincie opgelegde extra 

voorwaarden heeft Ballast Nedam verzocht hun integriteitsbeleid ook 

ambtelijk toe te lichten aan de sectormanager Realisatie Infrastructurele 

projecten, de projectleider en de beleidsadviseur Bibob. 

  

Hiermee heeft Ballast Nedam aan de opgelegde extra voorwaarden 

voldaan en hebben ze vertrouwen gewekt dat Ballast Nedam serieus 

werk maakt van hun integriteitsbeleid en de cultuurverandering die 

daarbij hoort. Verdere acties lijken op dit moment richting Ballast 

Nedam niet noodzakelijk. 

 

ABN AMRO Bank 

Het door ABN AMRO Bank goedgekeurde gespreksverslag tussen de 

bestuursvoorzitter, de Chief Integration Communication & Compliance 

Officer en de Managing Director Public Banking van ABN AMRO en de 

commissaris van de Koning en de algemeen directeur van de provincie 

Noord-Holland is bijgevoegd bij deze memo. 

 

De bestuursvoorzitter van ABN AMRO heeft in dit gesprek aangegeven 

er begrip voor te hebben als de provincie, naar aanleiding van de 

dagvaarding van ex-gedeputeerde Hooijmaijers, zou besluiten om het 

huisbankierschap opnieuw aan te besteden.  
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Naar aanleiding van de opmerking van de bestuursvoorzitter van ABN 

AMRO is ambtelijk overwogen het college van Gedeputeerde Staten te 

adviseren om de bancaire diensten van de provincie niet opnieuw aan te 

besteden, omdat dit op dit moment om de navolgende redenen niet 

noodzakelijk dan wel opportuun lijkt. 

 

• Ten tijde van het onderbrengen van het huisbankierschap bij Fortis 

Bank in 2008 zijn de interne regels voor aanbestedingen weliswaar 

niet gevolgd, maar uiteindelijk zijn wel drie offertes gevraagd. 

Formeel was en is het niet noodzakelijk om bancaire leningen 

Europees aan te besteden. 

•  

 

 

 

 

 

  

• Na de creatie van de nieuwe bank heeft ABN AMRO direct een 

verbod ingesteld op de tot dan toe bij Fortis gebruikelijke praktijk 

van werken met tussenpersonen. 

• Door het schatkistbankieren loopt alleen het gewone 

betalingsverkeer van de provincie nog via de huisbankier. Doordat 

er niet langer voor honderden miljoenen euro’s aan deposito’s bij 

ABN AMRO worden geplaatst, is het belang van de bank zeer veel 

kleiner geworden. De bancaire diensten die ABN AMRO levert zijn 

nu nog een fractie van de diensten in 2008. Daarbij is de 

verwachting ook dat de tarieven die de systeembanken hanteren 

voor het betalingsverkeer van de provincie vergelijkbaar zijn, zodat 

er geen financieel voordeel is bij een nieuwe aanbesteding. 

•  

 

 

 

 

 

• Ten slotte leert de ervaring dat een overgang naar een andere 

huisbankier een lastig en tijdrovend proces is (zelfs nu nog 

ontvangt de provincie betalingen van relaties op het 

rekeningnummer bij de ING Bank van voor 2008). Om die reden 

blijft de provincie hoe het ook zij de komende jaren verbonden aan 

ABN AMRO. 

 

Artikel 11 Wob

Artikel 11 Wob



 

 

Strafdossier ex-gedeputeerde Hooijmaijers 4 | 6 20 augustus 2013| Memo 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Voorgaande informatie is op grond van artikel 28 

van de Wet Bibob geheim en zal om die reden op dit moment niet 

worden gedeeld met het presidium. 

 

Verbonden partijen 

Gedeputeerde Staten hebben besloten in gesprek te treden met de 

raden van commissarissen van verbonden partijen die worden genoemd 

in dan wel betrokken zijn bij zowel het strafdossier van ex-

gedeputeerde Hooijmaijers als het rapport ‘Ondernemend bestuur’ van 

de commissie Operatie Schoon Schip. Het betreft de partijen SADC en 

het Ontwikkelingsbedrijf NHN. Overigens worden beide partijen niet als 

verdachte aangemerkt in het strafdossier. Doel van deze gesprekken is 

het onderstrepen van het belang van de transparantie die wordt geëist 

van deze partijen. Dit omdat zij publieke doelen dienen en veelal 

worden gefinancierd met gemeenschapsgeld.  

 

Provinciale Staten zijn door Gedeputeerde Staten op 10 juli 2013 

geïnformeerd over de stand van zaken met betrekking tot deze 

gesprekken. Voor SADC staat dit gesprek gepland voor september 2013 

en met het Ontwikkelingsbedrijf NHN voor het najaar van 2013 (zodra 

er een nieuwe voorzitter van de raad van commissarissen is benoemd). 

Gedeputeerde Staten (en het presidium) worden geïnformeerd over de 

resultaten van deze gesprekken. 

 

2. Analyse strafdossier Hooijmaijers op hoofdlijnen / voorstel voor 

gespreksleidraad voor de voorzitter met het presidium 

Navolgende informatie is voor het college niet nieuw, maar is hier 

opgenomen omdat dit wordt gedeeld met de fractievoorzitters van 

Provinciale Staten en als gespreksleidraad zal worden gehanteerd door 

de voorzitter van Gedeputeerde Staten bij dit gesprek met het 

presidium. 

 

Voor de geheime interne analyse van het college van Gedeputeerde 

Staten zijn de volgende werkzaamheden uitgevoerd. 

Artikel 28 Wet Bibob

Artikel 28 Wet Bibob
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Partijen die figureren in de tenlastelegging 

Van de namen van de partijen die in de tenlastelegging, het strafdossier 

en het rapport van de commissie Operatie Schoon Schip worden 

genoemd, is nagegaan in hoeverre en welke hoedanigheid deze 

voorkomen in de provinciale systemen. Indien relevant zijn controles 

verricht naar aangevraagde dan wel verstrekte vergunningen.  

 

In algemene zin kan worden gesteld dat de provincie met de meest 

prominente partijen in de tenlastelegging nu geen relaties onderhoud 

en in de toekomst niet zal aangaan. Met een aantal partijen wordt wel 

contacten onderhouden. Zij ontvangen bijvoorbeeld een nieuwsbrief of 

worden uitgenodigd voor het provincieconcert. Met andere bedrijven 

wordt zaken gedaan (ABN AMRO, Ballast Nedam en Cobraspen) of is de 

provincie bevoegd gezag voor het verlenen van vergunningen, 

ontheffingen of subsidies).  

 

Het is lastig te garanderen dat partijen die als verdachte worden 

aangemerkt in de tenlastelegging in de toekomst nooit zaken kunnen 

doen met de provincie. Deels is dit juridisch niet mogelijk, aangezien 

uitsluitings- en weigeringsgronden bij de beoordeling van (Europese) 

aanbestedingen, aanvragen voor subsidies en vergunningen of 

vastgoedtransacties wettelijk uitputtend zijn vastgelegd. Dit soort 

activiteiten (en bedrijven) worden echter wel getoetst op integriteit door 

de Eenheid SBA (op basis van de Wet Bibob). Daarnaast zijn de lijsten 

met genodigden voor provinciale evenementen gecontroleerd op de 

namen van de partijen die voorkomen in de tenlastelegging en zijn deze 

indien nodig van de lijst gehaald.  

 

Overlap rapport ‘Ondernemend bestuur’ en strafdossier 

Er is een analyse gemaakt van de overlap tussen het rapport van de 

commissie Operatie Schoon Schip en het strafdossier. Er is sprake van 

een gedeeltelijke overlap: sommige dossiers/onderwerpen komen wel 

voor in het strafdossier maar niet in het rapport van de commissie 

Operatie Schoon Schip of vice versa. 

 

Onregelmatigheden in het besluitvormingstraject 

De relevante archiefstukken en besluitenlijsten van Gedeputeerde Staten 

zijn nagelopen om na te gaan of er in het besluitvormingstraject 

(ernstige) onregelmatigheden hebben plaatsgevonden. Daarbij zijn ook 

de archiefstukken die zijn aangeleverd bij de commissie Operatie 

Schoon Schip doorgenomen. 

 

Onregelmatigheden in de besluitvorming bij dossiers die onderzocht 

zijn door de commissie Operatie Schoon Schip zijn beschreven in het 

rapport van deze commissie. Voor zover in het strafdossier zaken 
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voorkomen die niet in het rapport van de commissie Operatie Schoon 

Schip zijn genoemd, blijken uit de interne analyse geen 

onregelmatigheden in de besluitvorming die raken aan een van de drie 

rollen van Provinciale Staten. 

 

Geleden materiële schade 

Verder is er een inschatting gemaakt van de door de provincie geleden 

schade. Hieruit blijkt dat de door de provincie geleden materiële schade 

gering is, te weten € 37.159,14 (€ 391voor een declaratie van een hotel 

in Roemenië en € 36.767,91 voor de kosten van het interne onderzoek). 

Dit komt enerzijds omdat de bemoeienis van ex-gedeputeerde 

Hooijmaijers met de betrokken dossiers niet heeft geleid tot voor de 

provincie nadelige besluitvorming en anderzijds omdat aan hem 

betaalde geldbedragen niet vanzelfsprekend als schade zijn aan te 

merken voor de provincie. 

 

De provincie blijft vooralsnog gevoegd in het strafproces om de geleden 

materiële schade te verhalen en kennis te kunnen nemen van eventuele 

nieuwe informatie. Daaruit zou mogelijk kunnen blijken dat de schade 

voor de provincie groter is dan nu bekend. 

 

3. Zittingsdata 

Desgevraagd hebben de officieren van justitie die de zaak van ex-

gedeputeerde Hooijmaijers behandelen (de heren Veldhuis en Steen) de 

provincie laten weten dat de zittingsdata zijn vastgesteld. De heer 

Hooijmaijers en zijn vrouw worden gevoegd behandeld op 4, 5, 6 en 18 

november met uitloop naar 19 november 2013. De heer  

wordt 29 en 31 oktober 2013 behandeld. De provincie wordt in de 

gelegenheid gesteld ter zitting de voeging toe te lichten. 
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Van: @noord-holland.nl>

Verzonden: dinsdag 16 oktober 2012 12:55

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: Verre reizen

Bijlagen: document verre reizen.docx

Hoi , 

Heb dankzij een werkend Clearwell een beter beeld gekregen van de handelsmissies en expo???s waar GS actief zijn 

geweest. Excuses voor de grove weergave. 

Discussies in GS 

Er werd vrij open over gediscussieerd (maar of hoe inhoudelijk kan ik niet beoordelen), er werden verslagen 

besproken in GS. Sommige van die verslagen zijn ook aan PS ter informatie gestuurd. 

Dagvaarding 

In de dagvaarding worden in ieder geval twee ???bijzondere??? reizen genoemd: 

Roemeni??: het enige wat ik hierover heb kunnen vinden zijn Statenvragen uit 2005, van het Statenlid Peperkamp, 

over nevenfuncties van Hooijmaijers. GS antwoorden dat Hooijmaijers g????n bezoldigde nevenfuncties heeft, naast 

zijn qq-functies. Verder voldoet TH met al zijn nevenfuncties aan de voorschriften, volgens GS. Kortom: geen link 

met Roemeni?? gevonden. 

Turkije: Borghouts meldt in een GS-vergadering benaderd te zijn door een Statenlid (S. Akkaya) met een verzoek een 

handelsmissie naar Turkije te ondernemen. TH komt dit bekend voor, wat in het licht van de dagvaarding interessant 

zou kunnen zijn:  

Uit het GS-verslag: ???Zij (Akkaya, DO) deed daarbij de aanbeveling voor een persoon om e.e.a. te organiseren. De 

heer Hooijmaijers deelt mee al gesprekken in Randstadverband te hebben gevoerd met Holland Business Promotion 

Office (HBPO). Dit jaar vindt een handelsmissie plaats o.l.v. de heer Deetman. Provincie Noord-Holland is in 2010 aan 

de beurt, maar bekeken wordt of dit kan worden vervroegd. Noord-Holland richt zich bij handelsmissies overigens op 

het MKB. N.a.v. een vraag van de heer Borghouts of hieronder ook de vastgoedsector valt, antwoordt de heer 

Hooijmaijers bevestigend. De heer Borghouts zal het statenlid meedelen dat het voorstel reeds is opgepakt.??? 

Losse opmerkingen: 

• Lagrand en Verburg (CDA-gedeputeerden) waren voorstander van buitenlandreizen

• Poelmann ging met enige regelmaat op handelsreizen (Japan).

• Meijdam was ???niet van de reisjes naar het buitenland.??? Meijdam vond dit ???onverstandig???.

• Het document over Borghouts en zijn connectie met  en diens huisje in Afrika heb ik je al gestuurd.

• Uit overdrachtsdossier uit 2003 van o.a. Verburg (EZ) staat vermeld ???de poort openzetten voor

buitenlandse ondernemers???.

• Buitenlandpromotie werd tijdens GS-vergaderingen besproken. Er was iets als een NFIA (Netherlands

Foreign Investment Agency) en een HBPO (Holland Business Promotion Office).

• Er kwamen ook buitenlandse vertegenwoordigers (ondernemers) naar NL toe, op uitnodiging van TH. Zo

kwamen in 2008 diverse Chinese ondernemers over uit Qingdao en Shandong, volgens het GS-verslag

???vooral bestaande uit financi??le dienstverleners en banken???.

• Verslag Expo Munchen 2006 aan GS. Er is sprake van aankoop onroerend goed aan Ringweg Amsterdam,

vastgoedontwikkeling rond Schiphol door Duits beursgenoteerd bedrijf (THG? Dit bedrijf wordt verder met

name genoemd. THG (Dechant) afkomstig uit dossier SADC/Segro en project De Hoek-Noord).

• Noord-Holland heeft een zgn Noord-Holland House tijdens de Olympische Spelen in China 2008.

2.
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• TH heeft met mensen van Chinamex gesproken. 

•  heeft in zijn melding gesteld dat hij ooit ???hand- en spandiensten heeft geweigerd te 

verrichten voor mevrouw Cobraspen, die mee wilde op handelsmissie van 

haar echtgenoot. Melder noemt de relatie ???Hooijmaijers stond altijd voor hem klaar???. 

• Zie ook de hieronder vergaarde info over dit onderwerp. 

 

Ik zie vast nog wat over het hoofd, maar ik wilde het gelet op de tijd hierbij houden. 

 

Met vriendelijke groet, 
 

 
 

Provincie Noord-Holland 

Kabinet van de commissaris van de Koningin 

 

Eenheid Screening en Bewakingsaanpak  
Paviljoenslaan 3, 2012 JE HAARLEM 

T (023)  

F (023)  

E @noord-holland.nl 
 

Van:   
Verzonden: maandag 15 oktober 2012 17:34 
Aan: ) 
Onderwerp: RE: Verre reizen 

 

OK! 

 

Van:   
Verzonden: maandag 15 oktober 2012 17:33 
Aan: ) 

CC:  
Onderwerp: RE: Verre reizen 

 

Ik mis Cannes/Mipim en de Provada vastgoedbeurs en de Expo Munchen (2008) nog. Ook de bootreis waar TH 

aanwezig was (zie excelbestand ???gegevens???, uit IRS-onderzoek) zou er nog bij kunnen. 

 

Helaas niets over Roemeni?? (zoals in dagvaarding/media) of Turkije gevonden, behalve dat  aan 

buitenlandreizen/beurzen refereerde in zijn interview met de commissie: 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

10.2.g. Wob

10.2.g. Wob

10.2.g. Wob10.2.g. Wob
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Meijdam ging nooit mee naar het buitenland:  

 

 

  

 

 

 

 

 

GS 

– 20-6-2006 (geheim): 

1.  

 

 

 

 

 

 

Verder nog niet meer gevonden. Clearwell doet niet wat ik wil, dus ik wil hier graag morgen nog even mee verder. 

Wordt vervolgd! 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

Provincie Noord-Holland 

Kabinet van de commissaris van de Koningin 

 

Eenheid Screening en Bewakingsaanpak  
Paviljoenslaan 3, 2012 JE HAARLEM 

T (023)  

F (023)  

E d@noord-holland.nl 
 

Van:   
Verzonden: maandag 15 oktober 2012 16:21 

Aan:  
Onderwerp: Verre reizen 

 

, 

 
Kun jij nagaan wat hierover is gezegd in GS/PS? 

 
Groet, 

 

 
* * * * * * * 

 

Verre reizen[PM1]  

Vanuit de provincie Noord-Holland werden regelmatig bezoeken gebracht aan bijvoorbeeld China en de Verenigde 

Staten. Voormalig gedeputeerde Hooijmaijers was betrokken bij het samenstellen van de reisdelegaties. Diverse 

relaties, werkzaam op het gebied van vastgoed en projectontwikkeling, vanuit diens netwerk werden uitgenodigd. 

De Commissie heeft weinig vastleggingen aangetroffen met betrekking tot concrete doelen van deze reizen dan wel 

vastleggingen van de uitkomsten daarvan en de met deze en gene gemaakte afspraken.  

Artikel 11 Wob Artikel 11 Wob

Artikel 10.2.g. Wob

Afkomstig uit besloten GS-vergadering + 10.2.g. Wob
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Daarmee is nut en noodzaak van die reizen niet vast komen te staan. Daarentegen dragen dergelijke reizen wel bij 

aan de beeldvorming binnen het ambtelijk apparaat, bij collega-bestuurders alsmede bij de Commissie van een 

bestuurder die niet altijd op zakelijke wijze werkzaam was en die daarmee het risico op zich nam te worden beticht 

van (de schijn van) belangenverstrengeling. Bij sommigen had de voormalig gedeputeerde Hooijmaijers toentertijd 

de schijn al tegen en werden er vraagtekens bij diens reizen en handelen geplaatst. Vraagtekens die thans voor een 

deel uitroeptekens zijn geworden nu enkele reisgenoten van Hooijmaijers betrokken blijken te zijn bij de in dit 

rapport besproken casu??stiek aangaande (vermeende) onregelmatigheden. 



Buitenlandse reizen/beleid 

GS 20-6-2006 (geheim): 

1.

GS 26-10-2005 

(Handelsreis was in juni 2005) 

“Gedeputeerde Poelmann is - op uitnodiging van staatssecretaris, mevrouw Schultz van Heagen- op 

en handelsmissie naar Japan geweest. Gedeputeerde Poelmann heeft daar gesproken op een 

waterconferentie die onderdeel uitmaakte van de handelsmissie. Daarnaast heeft de gedeputeerde 

twee onderdelen van het programma aangedragen om in Japan te bezoeken. Verder heeft de 

gedeputeerde -buiten het programrna om- een beleefdheid bezoek gebracht aan CANON.      

Bijgaand is, naast het verslag, ook het programma van de reis gevoegd, alsmede de presentatie zoals 

die aldaar vertoont is.      

Aangezien er geen ondersteuning vanuit de provincie met de gedeputeerde nice is geweest, zijn we 

voor het verslag afhankelijk geweest van de ambtelijke ondersteuning die de provincie Zuid-Holland 

mee had genornen. Dit is de voomaarnste reden waarom dit verslag niet erg snel aan GS aangeboden 

is.” (Verslag: 2005-48692) 

GS 3-10-2006 

14. De heer Borghouts meldt dat de plannen voor de gezamenlijke buitenlandpromotie van de Randstad via

oprichting van een Holland Business Promotion Office vrijdag a.s. door de betrokken partners nader worden 

besproken. Kan het college hier in principe mee instemmen? Mevrouw Kruisinga zegt begrepen te hebben dat 

Zuid-Holland niet voor de oprichting zou zijn, omdat dit eigen buitenlandse acquisitiereizen van de provincie 

zou belemmeren. Dat is volgens de heer Borghouts niet het geval; via de promotie-eenheid zal wel 

coördinerend opgetreden kunnen worden om overlapping te voorkomen. De heer Schipper bepleit een 

verband te leggen met de bestaande organisatie voor buitenlandpromotie, de NFIA (Netherlands Foreign 

Investment Agency). Recent heeft hij, samen met de heer Hooijmaijers een gesprek gehad met directeur . 

. Voor dit moment neemt het college slechts kennis van de voornemens tot oprichting van de 

Bussiness-eenheid. 

GS 15-2-2005 

7. De heer Hooijmaijers maakt melding van zijn voorgenomen bezoek aan de MIPIM-beurs in Cannes.

3.

Afkomstig uit besloten GS-vergadering + 10.2.g. Wob



GS 20-5-2008 

6. De heer Hooijmaijers kondigt de komst aan in juni van een delegatie

ondernemers uit China. De komende weken komen er hier vertegenwoordigers   

vanuit Qingdao en Shandong op bezoek. Aanstaande donderdag, 22 mei, komt er 

een Chinese delegatie, onze zusterprovincie Shandong, vooral bestaande uit   

financiële dienstverleners en banken.     

7. De heer Hooijmaijers vraagt naar de mogelijkheden van noodhulp voor China

naar aanleiding van de aardbeving. De heer Borghouts zegt dit aan het 

Seniorenconvent te zullen voorleggen.   

PS-vraag 9: Peperkamp over nevenfuncties gedeputeerde Hooijmaijers   

Datum:07-02-2005   

Vragen: “Hij is commissaris bij een aantal ( Inter ) nationale bedrijven enz. Dat brengt hem 

over de hele wereld. Men heeft kantoren in Oostenrijk, Roemenië en China.”   

De beantwoording  van GS stelt dat Hooijmaijers geen bezoldigde nevenfuncties heeft, naast zijn qq-

functies.  

GS 7-10-2008 

Verslag van handelsmissie naar Hong Kong, Macau en Qingdao- augustus 2008 

(2008-56332) 

Opmerking gedeputeerde Bond: akkoord voor bespreking. 

Het college besluit: 

1. Kennis te nemen van het verslag van de door de provincie georganiseerde handelsmissie onder leiding van

de heer Hooijmaijers naar Hong Kong, Macau en Qindao (augustus 2008). 

2. Kennis te nemen van het verslag van een aantal besprekingen c.a. dat de heer Hooijmaijers aansluitend

aan de missie op uitnodiging in China en Hong Kong heeft gevoerd. 

3. Provinciale Staten hierover te informeren.



GS 21-11-2006 

Het college besluit: 

- kennis te nemen van bijgaand verslag van de provinciale deelname aan de Expo Real in München

van 23- 25 oktober 2006. (2006/62595) 

Uit het verslag (aan GS): 

Opmerking: Duitse onderneming is de Treuhandelsgesellschaft (THG) van dhr. . 

GS 2-10-2007: 

4. De heer Borghouts deelt mee te zijn benaderd door het statenlid Songul Akkaya met het verzoek

een handelsmissie naar Turkije te ondernemen. Zij deed daarbij de aanbeveling voor een persoon om 

e.e.a. te organiseren. De heer Hooijmaijers deelt mee al gesprekken in Randstadverband te hebben

gevoerd met Holland Business Promotion Office (HBPO). Dit jaar vindt een handelsmissie plaats o.l.v. 

de heer Deetman. Provincie Noord-Holland is in 2010 aan de beurt, maar bekeken wordt of dit kan 

worden vervroegd. Noord-Holland richt zich bij handelsmissies overigens op het MKB. N.a.v. een 

vraag van de heer Borghouts of hieronder ook de vastgoedsector valt, antwoordt de heer 

Hooijmaijers bevestigend. De heer Borghouts zal het statenlid meedelen dat het voorstel reeds is 

opgepakt. 

GS 13-11-2007 

5. De heer Bond vraagt om de stand van zaken van het Noord-Holland house in China te agenderen

voor het college, mede i.v.m. de mogelijke claim op het budget promotie & acquisitie. De heer 

Borghouts deelt mee dat de provinciale acquisiteur recent is terug gekeerd uit China en niet 

optimistisch is. Hij concludeert dat het onderwerp volgende week in het college wordt geagendeerd, 

voordat de portefeuillehouder naar China afreist. 



GS 20-11-2007: 

MID/COM 

Tussenstand realisering NH Paviljoen tijdens Olympische Spelen in augustus 2008. 

(2007-67882) 

 Het college besluit: 

- Kennis te nemen van de notitie “tussenstand realisering Noord-Holland Paviljoen Qingdao – China

tijdens de Olympische Spelen in augustus 2008”. 

Overwegingen:  

De heer Hooijmaijers zet uiteen waarom het provinciaal bestuur ten tijde van de Olympische Spelen in 2008 een eigen plek in 

Qingdao moet willen hebben. Het gaat hierbij onder meer om het feit dat Qingdao in onze zusterprovincie ligt en dat het 

Olympische onderdeel watersport, dat hier gestreden gaat worden, zo aansluit bij het profiel van onze provincie. Ook speelt 

een rol dat het zogenaamde Holland House erg ver weg is. Vervolgens gaat hij in op de twee opties, respectievelijk semi-

permanent en permanent, en de wijze waarop deze gerealiseerd kunnen worden en ook moeten worden om haalbaar en 

succesvol te kunnen zijn. De portefeuillehouder verzekert tevens dat de beoogde handelsmissies goed bezet en vol zullen zijn 

op alle afgesproken thema’s. Ook de dekking van de – in vergelijking met Nederland overigens zeer lage kosten – is zijns 

inziens verzekerd. Portefeuillehouder wil aanstaande donderdag naar Qingdao afreizen ten einde met de burgemeester 

aldaar een contract te sluiten voor één van deze twee optie, bij voorkeur die van een vast gebouw. Mocht dit niet lukken om 

welke reden dan ook dan is gebruikmaking van een hotel met paviljoen aan water een te overwegen terugval optie. Een 

permanente locatie brengt met zich mee dat we al aan het begin van de onderneming een vastgoedsucces kunnen laten 

zien. De heer Mooij vraagt of de geïndiceerde kosten (circa € 100.000) inderdaad het maximum is en of er wel voldoende 

aanloop zal zijn nu de hoofdspelen en hoofdlocatie zo ver van Qingdao verwijderd zal zijn. De portefeuillehouder 

beantwoordt beide vragen bevestigend onder vermelding van de duidelijk eigen doelgroepen die Qingdao zullen bezoeken. 

De heer Visser zegt niet goed te kunnen overzien of het hele voorstel verantwoord uitvoerbaar is, maar vindt het risico 

afgegrensd op maximaal € 100.000 wel goed te overzien. Hij wenst zelf niet deel te nemen, maar stemt in onder de 

voorwaarde dat het geheel kostentechnisch overzienbaar blijft en rechtmatig en de missie als zodanig niet contraproductief. 

Mevrouw Kruisinga benadrukt dat zij ook binnen de genoemde € 100.000 wenst te blijven. Mevrouw Baggerman sluit zich 

aan bij de woorden van de heer Visser. De heer Borghouts wijst er op dat de Olympische Spelen niet meer zijn dan een 

aanleiding om een succesvolle handelsmissie naar China te initiëren. Hij wil zijn oordeel laten afhangen van de mate waarin 

de geplande missie succesvol kan zijn en daarbij kijken naar de samenstelling van de ondernemersdelegatie. Alle benoemde 

thema’s (milieu, logistiek, water, agrocultuur, vastgoed) dienen volledig en volop aan hun trekken te komen, zowel in het 

programma als in de samen te stellen delegaties. Desgevraagd licht de portefeuillehouder tenslotte toe dat het NOC/NSF op 

de hoofdlocatie wel € 4 miljoen investeert en dat hij tegen die achtergrond om tegen € 15.000 in Qingdao te mogen 

meeliften heeft afgewezen.. Het college stemt hiermee volledig in. T.b.v.  de hele onderneming zijn reeds 150 

vliegtuigstoelen gereserveerd en even zoveel hotelbedden. Het college besluit de portefeuillehouder te machtigen naar 

Qingdao af te reizen teneinde een overeenkomst tot realisatie van een bij voorkeur permanent paviljoen binnen de 

beschreven en besproken voorwaarden te realiseren. 

GS 22-5-2007 

De heer Hooijmaijers deelt mee dat hij in China gesproken heeft met mensen van Chinamex. 

Vanavond komen drie topmensen van Chinamex naar Nederland, in juli ondertekenen 

burgemeesters van zeven grote steden in China een contract en eind dit jaar komt de vice-premier 

van China naar Nederland. In Beukenhorst zal een uitgebreid kantorencomplex worden gebouwd. De 

werknemers komen tijdelijk naar Nederland en kunnen worden ondergebracht in tijdelijke 

huisvesting zoals hotels. 



GS 4-9-2007 

Verslag missies China mei en juli 2007 

(2007-46820) 

 Het college besluit: 

1.  Kennis te nemen van het verslag van een tweetal missies naar China in mei en juli 2007 onder leiding van de

portefeuillehouder Promotie en Acquisitie. De delegatie van de mei –missie bestond uit Ton Hooijmaijers en één 

beleidsmedewerker; de delegatie van de juli- missie bestond uit Ton Hooijmaijers, een bestuursondersteuner en twee 

beleidsmedewerkers. 

2.  Ter uitwerking van de resultaten van de missie juli 2007, de intentie uit te spreken om een Noord-Holland Paviljoen 

tijdens de Olympische Spelen in de zusterprovincie Shandong (zeilwedstrijden in de stad Qingdao) te realiseren. 

3. Dat dit Paviljoen dient om de bestuurlijke en economische samenwerking tussen overheden en het bedrijfsleven uit de 

provincies Shandong (China) en Noord-Holland te bevorderen en dat daartoe inzet wordt gepleegd op de sectoren 

vastgoed, milieu, water, duurzame energie en logistiek. 

4. Dat de portefeuillehouder Promotie en Acquisitie uiterlijk 1 november 2007 een voorstel in het college inbrengt, 

inhoudende alle relevante aspecten rond de realisering en operationalisering van dit Paviljoen. 

5. De brief aan provinciale staten te versturen. 

Overwegingen:  

Mevrouw Baggerman constateert dat een behoorlijk bedrag (€ 130.000) met de missie is gemoeid en stelt voor ter 

onderbouwing meer toelichting te geven. De heer Hooijmaijers licht toe dat vorige jaar een zelfde bedrag met de missie 

was gemoeid, maar nu twee bestuurders meer mee gegaan zijn. 

N.a.v. dit agendapunt stelt de heer Moens voor om in het kader van klimaatbeleid in het vervolg te vliegen met een

maatschappij waar ter compensatie bomen worden geplant. De heer Hooijmaijers licht toe dat het college i.h.k.v. 

inkoopbeleid raamcontracten heeft afgesloten met een andere organisatie. 

N.a.v. een vraag van de heer Mooij of de provincie een financiële bijdragee aan het Holland Paviljoen levert, antwoordt de

heer Hooijmaijers dat een voorstel aan het college wordt voorgelegd een hij verwacht de dekking binnen de begroting te 

kunnen aangeven. 

 

 

 

 

 

Artikel 10.2.g. Wob
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